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     Zápis č. 24 -  jednání  Dopravní  komise  Rady městské části       

                                    Praha 21 dne 02.11. 2016 
 

Zahájení jednání v 16.00 hod.;  ukončení v 19.15 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing. M. Hájek,  I. Birke,  P. Mach,  J. Slánský, RNDr. J. Sikač, CSc., Ing. J.  

                                Brouček, Ing. J. Roušal, Ing. M. Kňákal, JUDr. V. Kozáková;  

 

Omluveni: Pan  J. Slezák, Ing. M. Čížek, M. Samec;  

 

Hosté: Pan Ing. J.Orlovský, ved. OŽPD a  pan  Ing. M. Hartman, zastupitel MČ Praha 21 a  

                                                                                                      předseda FV;  

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

     Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  

zahajuje zasedání, vítá pana Ing. M. Hartmana a předkládá návrh programu: 

 

1/ Schválení programu 

2/ Kontrola plnění usnesení 

3/ Příprava na kulatý stůl dne 23.11.2016: 

 Parkoviště u zastávky ČD 

 Zastávky u Penny vč. přechodu 

 Parkoviště P+R u zastávky ČD Klánovice  

 Příprava obnovy komunikace Staroklánovická 

4/ Návrh obsahu anketního lístku 

5/ Zkapacitnění Starokolínské – Českobrodské z Blatova do Běchovic 

6/ Podněty, různé. 

  

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

   

3/ Kulatý stůl se uskuteční dne 23.11.2016 v divadelním sále ZŠ Masarykova od 17.00 hod. 

    Rada MČ P21 by měla zvážit, zda přizve zastupitele na KS; členové DK zvažují, zda také  

    zástupce MČ Praha –  Klánovice – tuto věc předá zapisovatelka „krátkou cestou“ paní  

    starostce – ihned následující den; Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 2 

    DK předpokládá, že informace o pořádání KS budou vyvěšeny na webu, ve vývěskách;     

                                             (jako obvykle při pořádání KS – zajišťuje „Agenda MA21“). 

 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

- Parkoviště u zastávky ČD  - „změna ÚP č. 2971“ – DK nejprve projednává 

podrobnosti k prezentaci bodu, poté je DK seznámena s návrhem usnesení Rady MČ 

Praha 21 a bere na vědomí, že bod byl v usnesení Rady zrušen. Rozprava k tomuto 

bodu končí. 

 

           DK bere na vědomí: Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

- Zastávky u Penny – předseda DK připomíná minulé zasedání DK, bude při prezentaci 

zmíněna historie řešení – územní řízení, odvolání, vývoj a nynější stav  – studie, příp. i 

mapový podklad. Rozbíhá se rozprava – diskutují pan Dr. Sikač, pan J. Slánský a pan 

Ing. Brouček. Do rozpravy se dále zapojuje host pan Ing. M. Hartman. 

           DK souhlasí s návrhem na prezentaci bodu: Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 
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- 3) + 4) Parkoviště P+R u zastávky ČD Klánovice – pan Ing. M. Hájek zmiňuje studii 

od spol. SATRA, opětovně vysvětluje, kdo byl objednatel – spol. TSK HMP a jaké 

návrhy řešení dopravy v klidu studie obsahuje.  

- DK podrobně probírá otázky, které budou v anketním lístku. AL bude k dispozici 

v ÚZ, na podatelně, na webu v předpokládaných termínech: Publikování – 15.01.2017, 

odpovědi do 15.02.2017. 

- Obsah AL je rámcově odsouhlasen a členové DK ještě žádají o el. rozeslání k příp. 

dílčím připomínkám v rámci schváleného obsahu. 

- Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 
                  ANKETA   

 

 

 K zastávce ČD Klánovice – nejčastěji: 

          

          přijíždím autobusem        

          osobním vozidlem         

          na kole             

         přicházím pěšky  

 

 

 Preferuji, abych k zastávce ČD Klánovice  - mohl nejčastěji: 

 

               přijet autobusem        

               přijet osobním vozidlem         

               přijet na kole             

               přijít pěšky           

        

 

 

 Vyhovuje vám stávající parkování u zastávky ČD Klánovice v k.ú. Újezd nad Lesy?                                                                                                                

 

        ANO         NE 

 

                                                                                                                                        

 Souhlasíte s přípravou a vybudováním parkoviště pro osobní vozy umístěné mezi 

otočkou autobusů a mostem přes dráhu ČD na zastávce Klánovice 

 

ANO         NE        

 

Připomínky 

 

 

 Jak často využíváte vlakovou dopravu?                                                            

 

         denně       

         2-3x  týdně      

  asi 1x týdně 

  jiné 
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6/ Pan Ing. M. Hájek podává info o  kanalizačním řadu ( vč. dešťové kanalizace) 

v oblasti Blatova u Bia, info o termínech rekonstrukce stávající zastávky Blatov ve 

směru z centra  -  04.11.16 dojde k odstranění doč. DZ, vč. doč. SSZ, kolaudace 

proběhne 14.11.2016 a poté bude uvedena do provozu. 

 

V.Kozáková informuje o přeložce R I/12 – do konce března 2017 se zpracovává „velká“ 

EIA, poté můžeme dohovořit osobní účast zpracovatelů na zasedání DK. 

 

Parkovací místo pro osobu zdravotně postiženou na otočce Staroklánovická bude zřízeno 

poblíž staničení zastávky BUS – u Smolíka, věc byla kladně projednána s OMI ÚMČ 

P21a s TSK HMP. Policie ČR také souhlasí a vydala kladné stanovisko. Parkování bude 

možné max. na 2 hod. Bude vydáno opatření obecné povahy, vodorovné DZ však bude 

možné zakreslit až při vhodných klimatických podmínkách. 

 

Termíny zasedání DK v roce 2017 – první středa v měsíci od 16 hod. ve VZM : 

        01.02., 01.03.,  05.04.,  03.05.,  07.06.,  12.07., 02.08., 06.09., 04.10.,  01.11.,    

        06.12.2017. 

 

 

Neprojednané body se přesouvají na příští zasedání DK – 07.12.2016 od 16.00 hod. 

 
Zapsala: JUDr. Vladimíra Kozáková dne 10.11.2016. 

Zápis el. ověřen panem Ing. Milanem Hájkem, předsedou DK dne 13.11.2016 (neděle). 
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